
Jack Hembre McDonald         8.12.2011 

Jack_h_mcdonald@hotmail.com 

 

Min verdi i Garbergselva.  

Garbergselva er verdifull for meg på grunn av elvepadling. Jeg er bosatt i 
Trondheim og er aktiv elvepadler. Det vil si at jeg padler annenhver dag fra Mai 
til slutten av Oktober. Garbergselva er en perle å padle, og den er kun en times 
kjøring fra Trondheim. Dette gjør at det bli padlet svært ofte. Det er allerede få 
elver i nærheten av Trondheim som er like fin som garbergselva.  

Det gjelder  ikke bare meg, men alle de jeg padler sammen med. Garbergselva 
er også kjent internasjonalt gjennom elvepadlere fra England, USA og Tjekkia. 
De kommer til Norge på sommer seseongen og padler blant annet 
Garbergselva.  

 Det av elva skal bygges ut vill prege elvepadlemiljøet kraftig. Vi er 
avhengig av vann. Mister elva vann så mister vi muligheten til og padle der.  


